
Referat bestyrelsesmøde 12. 3. 20 
Amaliparken 

 

 

Tilstede: 

Kirsten, Anette, Poul, Anders, Martin 

 

Vejbelægning: 

Anders har kontaktet 3 leverandører for at give et bud på ny vejbelægning i Amalieparken. 

2 har svaret - Arkil og Colas. Anders har talt begge firmaer, og har fået 2 tilbud der økonomisk er meget 

forskellige. På sidste generalforsamling i 2019 blev det besluttet at bestyrelsen alene kunne træffe valget om 

hvorledes vi ville gøre og hvem vi ville hyre.  

 

Da der er stor forskel på prisen, har brug for yderligere oplysninger for at kunne træffe beslutningen om 

hvem vi vælger. Herefter informerer formanden, på bestyrelsens vegne, hvorledes projekt ny vejbelægning 

kommer til at foregå. 

 

Dræning: 

Der er kommet henvendelse fra beboere ved 52 a/b, hvor regn og det enormt våde vejr har været ekstra 

hård ved indkørsel og græsareal. Der er tidligere lavet dræningsinstallation netop der, men tiden og det 

ekstreme vejr har gjort at der skal kigges på det igen.  

 

Generalforsamling marts 2020 

COVID 19 aflyser desværre den planlagte generalforsamling. 

Når vi får normale tilstande igen, meldes der en ny dato ud. 

 

Indkomne punkter er sendt til formanden og de tages med på generalforsamlingen. 

 

 

Evt. 

 

Hundelortsskraldespande  

Martin foreslår nogle nye skraldespande da de eksisterende er ved at være meget slidte, og lidt uhandige 

når der skal skiftes poser. 

 

Således opfattet Martin 


